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AGENDAPUNT-7: 

Rondvraag 

 

 

VRAGEN: 

1. Wat is de stand van zaken van de verplaatsing van het chalet aan de spoorlijn op het perceel 
van Koekoeksweg 7? Is er momenteel nog steeds sprake van bewoning? 

 
2. Bewoners in de wijk graswinkel maken zich grote zorgen over de levensvatbaarheid van 

diverse bomen langs de onlangs voor de rioleringsbuis gegraven sleuf. 
a) Is er nu al zicht op hoeveel bomen de graafwerkzaamheden niet zullen gaan 

overleven? 
b) Gaat men deze bomen vervangen en hoeveel bomen gaat men na het gereedkomen 

van de werkzaamheden terugplaatsen? 
 

3. Onlangs overstroomde de vijver in de Graswinkel agv. hevige regenval. 
a) Normaal gezien wordt overtollige water van de vijver naar de overstortvoorziening van 

de groene waterberging aan de Koekoeksweg gepompt. In dit geval gebeurde dat niet. 
Is het bekend wat hiervan de oorzaak is? 

b) Verwacht men vaker deze mate van overstromingen (bv. bij stortregen) zodra de 
afwatering vanuit Moesel via het onlangs aangelegde hemelwaterriool operationeel is 
en hoe gaat men deze voorkomen? 

 
4. Onlangs werden de voetbal goaltjes van de Bernhardtlaan verplaatst naar het grasveld van 

de Zevensprong. Op zich een prima oplossing. Echter bewoners hebben in verband met de 
(verkeers)veiligheid hun zorgen geuit over de plaats waar de goaltjes momenteel staan; 
nogal redelijk dicht langs de kant van de straat. Waarom is juist voor deze plaats gekozen? Is 
er elders op het veld geen geschiktere plek? 

 
5. Op 18 april besloot het college een incidentele subsidie van €4000,- te geven voor de 

tijdelijke invulling als pluktuin en ontmoetingsplek voor bewoners op de kavel Microhal in 
Moesel. Kunt u aangeven hoeveel van dit project momenteel al gerealiseerd is in relatie tot 
het toegekende subsidiebedrag? 

 
 
 
 

 


